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DRAGOMER, Šolska ullca 1, 1351 BREzoVlcA pri LJ
TEL.: 01/75 71 320 GSM: 041 638 7Ol
e-pošta: groupl.osl||og@quest.arnes.si

ZAPISNIK ffi
1'redna seja Sveta staršev Vrtca Log - Dragomer, z dne 27.g.2o22, ob 18:00 uri, v zbornicioS Log - Dragomer, Dragomer, Šolska ulica 1 ,1351Brezovica pri Ljubljani.

Vabljeni:

. predstavniki staršev iz vseh oddelkov Vrtca Log - Dragomer. ga. Mihaela Mrzlikar, ravnateljica. ga. Mojca Erjavec, pomočnica ravnateljice v vrtcu. ga. Barbara Sigulin, svetovalna delavka v vrtcu

Prisotni: seznam prisotnih v prilogi
Odsotni: /

Dnevni red

1. Sprejem dnevnega reda.
2. lmenovanje zapisnikarja.
3 |regled zapisnika zadnje seje in pregled uresničitve sklepov ter potrditev zapisnika.
4. Poročilo pomočnice.ravnateljice o volitvah predstavnikov staršev v svet staršev po

posameznih oddelkih in sprejem ugotovitvenega sklepa o konstituiranju sveta staršev
5. Volitve predsednika sveta staršev vrtca in njegovega namestnika.
6. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrti enđte Vrtca Log - Dragomer za šolsko

leto 2021122.
7' obravnava Letnega delovnega načrta enote Vrtca Log - Drag omer zašolsko leto

2022t23.

! pb1avnava pripomb in pobud staršev na prvem roditeljskem sestanku.
9. Pobude in predlogi.

Prvo redno sejo Sveta staršev Vrtca. Log - Dragomer je začela ravnateljica oŠ tog-
Dragomer, ga. Mihaela Mrzlikar. Na kratko je predstavila dnevni red.

Ad 1.
Na dnevni red ni bilo pripomb.
sKLEP: Prisotni so predlagani dnevni red soglasno sprejeli.

Ad 2.
Po sprejemu dnevnega reda so prisotni prešli na imenovanje zapisnikarja. Za zapisnikarja se
t^e qr9{ovoljno javil g. Matej Jugovic, ostali predstavniki pa so ga potrditi.
sKLEP: Prisotni so sog/asno potrditi g. Mateja Jugovica zi z'apisnikarja,

Ad 3.
Prisotni so prešli na 3. točko, t.j' pregled zapisnika zadnje seje v šolskem tetu 2021l2O22 z
!r ?0_o?022in pregled uresničitve sklepov ter potrditev zapišnika.
SKLEP: Zapisnik zadnje seje v šolskem letu 2021/2022 jć bil sog1asno potrjen,
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Ad 4.
Prisotni so prešli na 4' točko dnevnega reda t.j. poročilo pomočnice ravnateljice o volitvah
predstavnikov staršev v svet staršev po posameznih oddelkih in sprejem ugotovitvenega
sklepa o konstituiranju sveta staršev.

Predstavniki oddelkih

SKLEP: Sk/ep o volitvah predstavnikov staršev v svet staršev po posameznih oddelkih
je bil sog/asno potrjen. Ugotovifueni sklep o konstituiranju syefa sfaršey so podpisati
g' Matej Jugovic, ga. Kašnik Neža in g. Mišić Simon.

Ad 5.
Prisotni go izmed predstavnikov po oddelkih vrtca glasovali za predsednika/co Sveta staršev
vrtca oS Log-Dragomer in za namestnika/cb predsednika Sveta staršev vrtca oŠ Log-
Dragomer.
SKLEP: Za predsednika syefa sfaršey Vftca oš Log-Dragomer je bit soglasno izvoljen
g. Jugovic Matej, za njegovo namestnico ga. Mole Sandra.

Ad.6.
Pomočnica ravnateljice, ga. Mojca Erjavec je prisotnim podala Poročilo o realizaciji Letnega
delovnega načrta enote Vrtca Log - Dragomer za šolsko leto 2021t22 v katerem je pojasnila
lansko oblikovanje struktur oddelkov, pojasnila menjave, ki so se dogajale zaradi porodniških
in bolniških odsotnosti ter poudarila, da se zaposleni v vrtcu redno udeleŽujejo različnih
sestankov in seminarjev.
SKLEP: Prisotni niso podali pripomb na Poročilo o realizaciji Letnega delovnega
načrta enote Vrtca Log - Dragomer za šolsko leto 2021/22.

4d.7.
Pomočnica ravnateljice, ga. Mojca Erjavec je prisotnim predstavila Letni delovni načrt enote
Vrtca Log - Dragomer za šolsko leto 2o22I23. Projekti ostajajo podobni ali enaki kot lansko
leto. Potekalo bo več dejavnosti, ki se bodo izva1ale v poslovnem času vrtca s strani
strokovnih delavk vrtca ali zunanjih izvajalcev Te dejavnosti so: otroški pevski zbor, plesne
igre, ročna dela, razgibajmo se, igre nekoč, Kamšibaj, likovna ustvarjalnica, glasbena
ustvarjalnica. otroci bodo letos vključeni v telovadbo, ki bo potekala v TC centru v
Dragomerju. Za predšolske otroke bo v novembru 2022 potekal plavalni tečaj v Logatcu'
lzvajale so bodo tudi druge dodatne dejavnosti, kot na primer letovanje, ki ostajajo v
programu tako kot pred epidemijo koronavirusa. Vrtec bo tudi letos sodeloval s šolo in
drugimi zunanjimi ustanovami in tako kot prejšnja leta bodo tudi letos potekale različne
delovne in druge akcije (zbiranje starega papirja, zamaškov, urejanje igrišča, itd.), otroke
bodo obiskali tudi gasilci, policisti, osebje ZD Vrhnika , itd. Za določene dejavnosti kot je obisk
Zoo Ljubljana pa je zaenkrat strošek prevoza previsok. G. MišiĆ Simon je podal predlog, da
se morda lahko organizirajo starši znotraj sobe in se organizira izlet, če bodo seveda starši
pristopili k dodatnemu strošku. Pomočnica ravnateljice, ga. Mojca Erjavec je na vprašanje
ga. Sandre Mole vezano na starostno razliko otrok v oddelkih, pojasnila, da se pri

Soba Oddelek Predstavnik
Rdeča soba 1-2let ga. Tratar Katja
Modra soba 1-2let ga. Kašnik NeŽa
Zelena soba 2-3 let ga. Benko Polona
Viiolična soba 2-4let ga. Mole Sandra
oranŽna soba 3-5 let g. Mišić Simon
Rumena soba 3-6 let ga. Cvetek Anita
Mavrična soba 5-6 let g. Jugovic Matej
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oblikovanju oddelkov upošteva, da se v oddelek vključi otroke podobnih starosti, pojavi pa se
sicer tudi kakšna premestitev posameznega otroka v drug starostni oddelek, ki je bolj
primeren za njegovo starost. Trudijo se tudi, da se v vrtec sprejme čim več otrok in temu tudi
primerno oblikujejo oddelke.
SKLEP: Na Letni delovni načrt enote Vrtca Log _ Dragomer za šolsko leto 2o22l23 člani
sveta staršev niso imeli dodatnih predlogov ali pripomb in so ga soglasno spreieli'

Ad. f. in Ad. 9.
lzpostavljen je bil tečaj angleščine za otroke in sicer v smeri, da nekateri z objavljenim
tečajem niso bili seznanjeni. Pojasnjeno je bilo, da je tečaj objavljen na oglasni deski.
Predlog je bil, da bi se morda tečaj objavil tudi v e-asistentu saj sta do sedaj le dve prijavi in s
tem je za sedaj premalo udeleŽencev za izvedbo tečaja, ki naj bi obsegal vsaj 8
udeleŽencev. Druga pripomba na tečaj angleščine je bila, da je morda prehitro, saj se izva1a
zgodaj popoldne in je morda preobremenjujoč za otroka. Tretja pripomba pa je bila na višino
cene tečaja. Pomočnica ravnateljice bo poskusila zizva1alcem tečaja angleščine še govoriti o
oblikovanju niŽje cene.
Na vprašanje ali se na tečaj plavanja lahko vključi tudi mlajše otroke je bil odgovor, da se
tečaj izvaja le za predšolske otroke. Razlog je varnost otrok in s tem povezana teŽavnost
organiziranja tečaja, sajje potrebno določeno število strokovnih delavcev na kvoto otrok.
Na vprašanje glede zbiranja vrste zamaškov je, da se zbira plastične zamaške iz različnih
steklenic' embalaŽ, ipd.
Na vprašanje o moŽnosti zbiranja odpadnih kartuš za tiskalnike je pomočnica ravnateljice
dejala, da se zbiralnik nahaja ali se je nahajal v bliŽini Gasilskega doma v Dragomerju. Glede
moŽnostizbiranja se bo še pozanimala (preveriti najprej ali gre morda za nevarni odpadek in
ali se lahko zbirav vrtcu).
Na vprašanje o gradnji prizidka je ravnateljica pojasnila, da je v fazi podpisa pogodbe z
izvajalcem.
Predstavniki Sveta staršev Vrtca Log _ Dragomer so se okvirno dogovorili, da bosta do
zaključka šolskega leta 202212023 vsaj še dve seji Sveta staršev, ena V sredini šolskega leta
in druga ob zaključku šolskega leta. Po potrebi se bodo sklicevale tudi dodatne seje'
Sestanek se je zaključil še s kratkim pogovorom o ogrevanju, predvsem glede visokih cen
energentov in moŽnosti izpada dobave kakšnega izmed energentov (npr. plin) s katerim se
ogreva vrtec.

Seja je bila zaključena ob 19.20 uri.

Zapisal:
Matej Jugovic

Priloge:
o vabilo,
. lista prisotnosti.

Predsednik Sveta staršev vrtca
Matej Jugovic
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overitelja zapisđka:
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Priloge:
- vabilo,

- lista prisotnosti.

(podpis)


